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Zápis z 1. jednání Komise mládeže ČNS 

konaného dne 5.10.2013 v Nymburku 

20.00-23.00 hodin 

 

Účastníci 

Komise mládeže Ladislav Barák, Michal Holata, Tomáš Macurek, Michal Hostinský 

Hosté  Michal Janeba, Ondřej Pachman 

Omluveni   
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Usnášeníschopnost 
Jednání se účastní nadpoloviční většina členů KM ČNS, KM je usnášeníschopná.  

1 Směrnice o plnění povinnosti mládeže 

 Předseda KM seznámil zbylé členy se svými poznatky k dané směrnici. Směrnice vyvolala u nohejbalové 

veřejnosti pozitivní i negativní reakce. Nevole některých týmů směrnici naplňovat směřují především 

v bodu důkazního materiálu (fotografie s tiskem). Dále předseda KM nastínil stav mládeže v jednotlivých 

krajích, s upozorněním na nedostatky v některých KNS. 

 

 Předseda KM navrhuje hlasování o zachování důkazního materiálu (fotografie s tiskem) do dalšího roku.  

 

Hlasování KM : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

 Předseda KM upozorňuje na současnou problematiku sběru dat k dané směrnici. Požadované důkazní 

materiály chodí do emailové schránky často v nepřehledné podobě (fotografie roztříštěné do několika 

emailů, některé zprávy jsou duplicitní od několika osob, atd.) Naopak dobré zkušenosti jsou s kraji, kde 

plnění směrnice obstarává jedna zodpovědná osoba. Nastiňuje, aby v příštích letech byla směrnice 

naplňována na základě webového rozhraní, kde by byly nahrávány materiály k jednotlivým turnajům 

mládeže, či utkáním dlouhodobých soutěží mládeže. Po kontrole dokumentace, (uzamčení) by byly 

materiály automaticky zveřejněny. 

 

 Ladislav Barák navrhuje v souvislosti se zjednodušením směrnice vynechání fotografie ze hry. Dále 

členové komise zadávají úkol předsedovi KM o dodání kompletního zhodnocení ročníku 2013 ze strany 

ligových oddílů. V případě závažných nedostatků oslovit příslušná KNS o dodání absentujícího materiálu 

a v případě přetrvání závažných prohřešků předat podněty k řešení na STK. Dále členové komise navrhují 

stanovení zodpovědných osob v jednotlivých KNS pro příští sezónu.  

 

 Termín do 30. listopadu - zodpovědný Michal Hostinský  

 

2 Mladší žáci 

 Diskuze okolo situace v kategorii mladšího žactva. Znepokojivě nízká účast mladších žáků na MČR dvojic 

a trojic v Kadani. Neúměrně vysoké náklady s ohledem na počet startujících i přínos dané akce kategorii 

mladších žáků. Členové KM se shodují, že termín a lokace mistrovství není hlavní příčinou nižší účasti na 

MČR. Předseda KM upozorňuje, že v souvislosti s kontrolami mládeže v krajích, není v ČR KNS, kde by 

se hrála pravidelně regulérní soutěž mladšího žactva. Většinou jsou v jednotlivých krajích kategorie 

sloučeny na žáky, dorost, případně mládež (dorost + mládež). Považuje za zbytečné striktní dodržování 

řádů pro tuto kategorii. 

 

 KM navrhuje začlenit ml. žáky do poháru ČNS pro rok 2014, s vytipováním pěti geograficky vhodných 

pořadatelů. Na základě zájmu o pohár ČNS ml. žáků teprve zvážit vypsání MČR ml. žáků. Tomáš Macurek 

navrhuje u poháru mladšího žactva vytvořit žebříček ml. žáků, kteří by dostávali body za umístění na 

jednotlivých akcích poháru. Start hráčů by nebyl vázán hostováním ani přestupy, což by umožnilo složení 

sestav z více oddílů. 

 

 Termín do 30. listopadu – zodpovědný Tomáš Macurek 

 

Hlasování KM : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 
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3 Kreditní systém 

 Předseda KM zopakoval návrh již dříve nastíněného kreditního systému plnění povinnosti mládeže. Tento 

systém by měl klást větší požadavky na oddíly hrající vyšší soutěže. Dále bodově rozlišuje dílčí plnění 

s ohledem na soutěž mládeže. Umožňuje také ligovým celkům se z povinnosti vykoupit, případně 

povinnost mládeže řešit formou farmy s jiným klubem.  

 

 Členové KM se shodli na požadavcích na jednotlivé soutěže mužů následovně: Celky v krajích - 1 bod, II. 

liga mužů - 2 body, I. liga mužů 3 body, Extraliga mužů – 4 body. 

 

 Rozdělení mládežnických aktivit následovně:  

- 1 bod – dle směrnice řádně deklarovaná jednotlivá kategorie v KNS formou turnajů, či dlouhodobé 

soutěže; tým, který řádně dokončí pohár žen; tým v I lize žen; 50% a vyšší účast v poháru ČNS 

mládeže v jednotlivé kategorii 

- 2 body – maximálně jedna absence v poháru ČNS mládeže v jednotlivé kategorii 

- 3 body – účast a řádné dokončení celku v dorostenecké lize 

 

 Ligové oddíly mají možnost se předem za nesplnění příslušného počtu bodů (kreditů) vykoupit. 

Vykoupení je možné za horní finanční hranici stanovenou pro KNS, tzn. 6 tis za každý nesplněný bod. 

 

 Ligové oddíly mají dále možnost splnit předepsaný počet kreditů smlouvou s jiným oddílem, neboli 

farmou. Farmou se rozumí oddíl, který na základě bodového hodnocení mládežnických aktivit splňuje nad 

úroveň předepsaný počet kreditů. Smlouva mezi ligovým oddílem a farmou je záležitostí čistě těchto dvou 

subjektů. Povinnosti a případné důsledky za nesplnění nutných podmínek leží stále na straně ligového 

oddílu. 

 

 Pokuta za nesplnění požadovaného počtu kreditů v průběhu roku ze strany oddílů se stanovuje na 10 tis za 

každý nesplněný bod. Oddíl se již netrestá vyřazením ze soutěže. 

 

 Upozornění členů KM na nutnost vytvoření formuláře o farmě, který by předem sloužil pro ligové oddíly 

využívající tuto možnost. 

 

 Termín do 30. listopadu – za tvorbu formuláře zodpovědný Michal Holata, za tvorbu kreditního systému 

Michal Hostinský 

 

Hlasování KM : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

4 Pohár ČNS 

 Diskuze nad změnami poháru ČNS aplikovanými v letošním roce. Pozitivní reakce na finanční odměnu 

rozdělenou mezi týmy se 100% v daných kategoriích. Předseda KM upozorňuje na komplikace startu 

jednoho hráče v kategorii žáků i dorostu v jednom dni, což způsobuje organizátorům komplikace 

(překládání zápasů atd.) Členové KM navrhují, aby bylo rozhodnutí o možnosti startu jednoho hráče ve 

více kategoriích v kompetenci pořadatele, což bude předem uvedeno v propozicích akce. 

 

 V souvislosti se zapojením ml. žáků do poháru ČNS, navrhuje KM do rozpočtu poháru stanovení odměny 

pro pořadatele 2 tis za uspořádání této kategorie. 

 

 Zajištění pohárů je svěřeno Michalu Holatovi, který zajistí 4 sady pohárů na poslední akci v poháru ČNS 

mládeže, tzn. 17. listopadu na Kotlářce. Dvě sady budou sloužit pro vyhodnocení výsledků z roku 2012. 

Předání a vyhlášení výsledků loňského pohárů zajistí při ranním zahájení Michal Janeba.  
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Hlasování KM : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

 

5 Kempy ČNS 

 Diskuze nad letošními kempy mládeže. Předseda KM zhodnocuje 3 kempy mládeže přihlášené do 

výběrového řízení. U kempu Martina Hlavičky zjištění pochybení ze strany účastníků z minimálně čtyř 

oddílů. Účastníci byli prezentování ze čtyř oddílů, ovšem v kategorii mužů. Předseda KM upozorňuje na 

nepříliš přesný výklad daného bodu v grantovém řízení. Pro letošní rok navrhuje Martinu Hlavičkovi snížit 

část finanční dotace za toto pochybení snížit o 50% a toto řešení doporučit VV. Uspořené prostředky 

navrhuje na podporu zbylých kempů, které grant splnily ve všech bodech. 

    

Hlasování KM : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

 

6 Jiné 

 Příchozí Jiří Šmejkal nastiňuje členům myšlenku uspořádání superfinále v příštím roce, kde by finálovému 

zápasu extraligy mužů předcházelo finále BDL. Televize by měla možnost natočit krátké sestřihy, které by 

mohly být použity ve vysílacím čase finále mužů. Dále je zde předpoklad většího zapojení divácké kulisy a 

celkově lepšího prostředí, než by se dorostencům nabídlo v současném stavu. KM tento předběžný návrh 

vítá. 


